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Oświadczenie skierowane do ministra infrastruktury Andrzeja Adamczyka oraz do prezesa zarządu PKP 

Polskich Linii Kolejowych SA Ireneusza Merchela 

W chwili obecnej przez sołectwo Piasek przebiegają linie kolejowe łączące trasy Katowice – Zwardoń i 

Katowice – Wisła Głębce. Z dworca w Piasku korzystają między innymi mieszkańcy: Piasku, Studzienic, 

Czarkowa, osiedli Polne Domy i Powstańców Śląskich, a także sołectwa Radostowice należącego do gminy 

Suszec. Niestety już od kilku lat poczekalnia dla pasażerów jest zamknięta, a na budynku widnieje napis „do 

wynajęcia”. Stan okolicy dworca jest zły; oczekujące osoby skarżą się na spadający tynk, który zagraża bez-

pieczeństwu. 

Mimo że mieszkańcy chętnie wybieraliby kolej jako środek transportu, to brak podstawowego komfortu 

oczekiwania na przyjazd pociągu powoduje, że odstępują oni od tego rozwiązania. Z uwagi na to oraz na fakt, 

że nie wszyscy mieszkańcy mają możliwość wyboru środka transportu innego niż kolej, zasadne jest zapew-

nienie godziwych warunków oczekiwania na transport publiczny, zwłaszcza podczas długiego oczekiwania 

spowodowanego opóźnieniem pociągu w niesprzyjających warunkach atmosferycznych. 

W związku z tym zwracam się z prośbą o rozważenie możliwości otwarcia poczekalni dworcowej, a także 

o remont dworca i jego okolicy. Proszę o poinformowanie mnie o ustaleniach i możliwościach w tym zakre-

sie. 
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